

COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告號碼: 2025/26-101

聖誕班級經營活動及聖誕新年假期

各位家長:

聖誕班級經營活動將於 2025 年 12 月 22 日 (星期一)上午 9:00 至 11:00 舉行。學生應在上午 9:00 到達課室點名,當天放學時間為上午 11:00。

此外,學校聖誕及新年假期為 2025 年 12 月 23 日至 2026 年 1 月 4 日。學生需於 2026 年 1 月 5 日回校上課。中一至中五中期考試將於 2026 年 1 月 7 日開始,各位同學應勤加溫習,以求鞏固學習內容,為考試作準備。

祝 聖誕快樂、新年進步!

校長 談國軒

2025年12月12日

Circular No.: 2025/26-101 12 December 2025

Dear Parents,

Christmas Class Activities and Christmas & New Year Holidays

I write to inform you that our Christmas class activity will be held at 9:00 – 11:00 a.m. on 22 December 2025 (Monday). Students should arrive at the classroom at 9:00 a.m. for attendance taking, and could leave school at 11:00 a.m.

Our Christmas and New Year Holidays will be arranged during the period from 23 December 2025 to 4 January 2026. Students will resume their lessons on 5 January 2026. As the S1-S5 Mid-Year Examination will start from 7 January 2026, students are reminded to make good use of the time to revise for the examination.

I take this opportunity to wish you and your family a warm Christmas and prosperous New Year.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal